

## Contents

### *Engineering*

- Sukhanov Yu.V., Tsarev T.A., Vasilyev A.S., Ivashnev M.V.** A Laboratory Setup for Demonstration and Study of the Process of Cutting Anisotropic Materials ..... 5

### *Economic Sciences*

- Gribanovskaia S.V., Panova A.Yu., Voronkova O.V.** Possibilities of Applying an Adaptation Strategy to Natural Risks..... 8
- Semenova Yu.E., Ostrovskaya E.N., Panova A.Yu.** Economic Security and Problems of Labor Migration ..... 12
- Shlafman A.I.** Management and Infrastructure of Promising International Projects in the Arctic Zone of the Russian Federation..... 16

### *Architecture and Construction*

- Zhuykov S.V.** Methods of Architectural Planning for the Development of Urban Areas.. 20

## Содержание

### *Машиностроение*

- Суханов Ю.В., Царев Т.А., Васильев А.С., Ивашнев М.В.** Лабораторная установка для демонстрации и изучения процесса резания анизотропных материалов..... 5

### *Экономические науки*

- Грибановская С.В., Панова А.Ю., Воронкова О.В.** Возможности применения стратегии адаптации к природным рискам ..... 8
- Семенова Ю.Е., Островская Е.Н., Панова А.Ю.** Экономическая безопасность и проблемы трудовой миграции ..... 12
- Шлафман А.И.** Управление и инфраструктура реализации перспективных международных проектов в Арктической зоне РФ ..... 16

### *Архитектура и строительство*

- Жуйков С.В.** Методика архитектурного планирования для развития городских территорий..... 20